
Zápis ze setkání školské rady
Svazkové školy Panská pole

Datum: 15. 11. 2022
Účastníci: Říha, Hlaváček, Osvaldová, Skalníková, Chalupová, Černý
Zapisovatel jednání: Černý
Host: Dragounová/ředitelka školy

Rada projednala následující body.

1. Výroční zpráva o činnosti a hospodaření školy za školní rok 2021/2022 schválena per rollam
všemi členy rady

2. Členové rady byli seznámeni s hospodářským výsledkem školy za rok 2021.

3. Členové rady byli informování zástupci svazku obcí (Tomášem Říhou) o chystaném 
výběrovém řízení na místo ředitele/ředitelku Svazkové školy ZŠ Panská pole, které 
proběhne v prvním kvartále roku 2023.

4. Tajnou volnou byl jako zástupce školské rady do výběrové komise na místo 
ředitele/ředitelky zvolen Tomáš Černý.

5. Členové rady byli informováni zástupci svazku (T. Říha) o stavu výstavby nové budovy 
školy v Přezleticích. Rada vzala na vědomí o probíhajícím harmonogramu s plánovanou 
kolaudací budovy v březnu 2023 a následnými kroky na zařízení učeben, jídelny a dalších 
prostor školy v délce následujících tří měsíců po kolaudaci.

6. Členové rady byli ředitelkou školy informování o posuzování přístupu školy a rodičů 
k chování a výuce. Ředitelka navrhne a probere s dotčenou třídou možná řešení problémů.

7. Školská rada pověřila ředitelku k prověření fungování e-mailové adresy pro kontakt školské 
rady.


